

Title (en)

Piece of jewellery.

Title (de)

Schmuckstück.

Title (fr)

Pièce de bijouterie.

Publication

EP 0321629 A1 19890628 (FR)

Application

EP 87810777 A 19871223

Priority

EP 87810777 A 19871223

Abstract (en)

The finger-ring comprises three closed rings (A, B, C) and articulations (1, 2), connecting together the rings of one pair (A-B; C-B) and permitting a relative displacement by rotation of the rings of each pair. In the assembled or worn condition of the finger-ring, the rings are locked by hollows (3) in the plane inner lateral face of the outer rings (A, C), with which the ends of the pins (4) of the articulations (1, 2), extending from the plane lateral faces of the inner ring (B), enter into notch-engagement. The plane inner lateral faces of the outer rings (A, C) and the plane lateral faces of the inner ring (B) can carry personal inscriptions. <IMAGE>

Abstract (fr)

La bague comprend trois anneaux fermés (A,B,C) et des articulations (1,2) reliant entre eux les anneaux d'une paire (A-B;C-B) et permettant un déplacement relatif par rotation des anneaux de chaque paire. En condition assemblée ou portée de la bague, les anneaux sont verrouillés par des creusures (3) à la face latérale intérieure plane des anneaux extérieurs (A,C) dans lesquelles s'engagent à cran les extrémités des axes (4) des articulations (1,2) dépassant des faces latérales planes de l'anneau intérieur (B). Les faces latérales intérieures planes des anneaux extérieurs (A,C) et les faces latérales planes de l'anneau intérieur (B) peuvent porter des inscriptions personnelles.

IPC 1-7

A44C 5/00; A44C 9/00

IPC 8 full level

A44C 5/00 (2006.01); A44C 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A44C 5/0092 (2013.01); A44C 9/0015 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] CH 311336 A 19551130 - MOROZZI DANTE [CH]
- [X] FR 577308 A 19240903
- [X] DE 7422626 U

Cited by

FR2781345A1; US5097680A; EP0503130A1; FR2898778A1; FR2865617A1; US5682768A; WO02089630A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0321629 A1 19890628; JP H01265903 A 19891024

DOCDB simple family (application)

EP 87810777 A 19871223; JP 32469088 A 19881222